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FAU møtereferat Bjølsen skole 

 
Møtested Bjølsen skole, personalrommet 

Møtedato 08.05.17 kl. 18.30-20.00 

Deltakere 

 

1a  1b Anna  

2a Anders 2b  

3a Øystein 3b Mona  

4a  Line 4b Ketil  

5a   5b Ingvil  

6a Khadra 6b   

7a  7b   

8a  Lillan 8b Bodil 8c  

9a  Line 9b   9c 

10a   10b Jon 10c  

Fra driftsstyret:  

Fra administrasjonen: Arild Lillehagen, rektor 

Møteleder Bodil Arnegaard  

Referent Ingvil S. Lyng 

Kopi til FAU-representanter, klassekontakter, rektor 

 
 

Sak nr Innhold Oppfølging/ 
ansvarlig 

Frist 

1 Innkalling til FAU møte ble godkjent 
 

  

2 Referat fra forrige FAU møte ble godkjent 
 

 
 

 

3 Informasjon fra leder FAU 
 

Rektor Arild var tilstede og informerte om 

følgende saker: 

- Først hadde han en gladnyhet: Skolen har 

fått midler til nytt inventar i forbindelse med 

oppussingen. Ca 90% av inventaret vil skiftes 

ut. 1.-4. klasse får skap. (Knagger på gangen 

er forbudt ifølge brannforskrift). Det meste på 

AKS skiftes også ut, samt på personalrom og 

arbeidsrom. Alt det nye skal på plass i juli.                    

Rehabiliteringen går etter planen og alt skal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



2 
 

være klart til oppstart 22. august. 

 

- Elevtall: Det blir to klasser på 8. trinn. Det 

er foreløpig usikkert om det blir to eller tre 

1. klasser. Man vet ikke sikre tall før 

første skoledag. 

 

- Assisterende rektor går av til sommeren, 

og søknadsprosessen etter ny er i gang. 

 

 

- Rusken/rydding og farlige gjenstander i 

skolegården: Skolen har rutiner på 

rydding av skolegården. Vaktmester tar 

en sjekkerunde hver dag kl 06.30. Når 

elever er involvert i rydding, har skolen 

har briefing med eleven. Elevene er 

generelt flinke til å si fra til lærere/rektor 

ved funn av sprøyter eller andre potensielt 

farlige gjenstander. 

 

- 17. mai: Det har vært fokus på terrorfare i 

media og det har vært noen henvendelser 

fra foreldre ang. toget.  Det er ingen andre 

retningslinjer fra Utdanningsetaten i år. 

Det er ikke nytt med terrorhendelser og 

man ønsker å gjøre som før.  

17. maikomiteen i Oslo har tidligere 

bestemt at foresatte ikke kan gå i toget, 

det er et barnetog. Dersom det trengs 

flere voksne i toget tar lærer kontakt, det 

er vanlig at det er FAU- og/eller 

klassekontakt som ev. går. Skolen og 

FAU oppfordrer til å gå i toget. 

 

 

- Trafikksituasjonen. Trafikksituasjonen 

rundt skolen er ikke tilfredsstillende. Det 

vil være endringer lenge, det skal graves i 

hele Maridalsveien oppover. Skolen 

samarbeider med FAU som er på saken. 
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- Det holdes storforeldremøte torsdag 11. 

mai. 6.og 7. trinn på Lilleborg er invitert. 

Alle klassene skal ha fått invitasjon. 

Rektor sender ut sms til alle med 

påminnelse dagen før. 

 
 
 
Info. fra Bodil: 
 

- Det blir premie til den klassen som stiller 
med flest elever i 17. maitoget (%, ikke i 
antall elever). 
 

- Årshjul: Sommeravslutninger må avtales 

med lærer. FAU-rep. minner 

klassekontaktene (kk) på dette, det er kk 

som skal arrangere det i samarbeid med 

lærer. 

 

- Trafikksituasjonen: Bodil har purra 

bymiljøetaten og fortsetter å purre. Bodil 

har konkret foreslått at noen 

elparkeringsplasser burde fjernes 

midlertidig der bussene kjører nå. Det er 

vanskelig for bussene å svinge etc. 

Politiet er mer aktive nå og gir bøter. 

Krysset ved Arendalsgata skal være 

ferdig til slutten av mai, men det vil 

fortsette andre steder. 

 

- Det pågår et forebyggende prosjekt for jenter 

på 8. trinn på Bjølsen skole. Ung metro er 

involvert. Poenget er å bli bedre kjent og 

kunne snakke om ting som opptar en eller ev. 

problemer. Det er etter skoletid, en dag i uka 

i en periode fremover.  

 

- Minner om foreldremøte 11. mai kl 18. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU rep. 
oppfordrer 
klassekontakter å 
starte og 
planlegge 
sommeravslutning 
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4  Internasjonal dag høst 2017 

Alle i FAU dette skoleåret må være med å 

arrangere internasjonal dag. Skal være et enkelt 

arrangement, lavterskel, med litt underholdning. 

Det er viktig å holde arrangementet på et mindre 

område så folk ikke spres for mye, men tenke litt 

på å ha rom rundt scenen. Vi har scene, kan 

noen bygge? Vi bør bruke mindre tallerkener 

neste år så maten fordeles bedre. Alt skal være 

gratis, man må bare ta med noe mat. 

Bodil etterlyser dato fra skolen, og spør korpset 

+ koret. Finnes det noen dansere som har lyst? 

Ev. Ung metro, men da må vi betale. 

Vil strykeorkesteret spille, ev. noen av dem?  

 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders Hægeland 
sjekker. 

 
 

5 Arbeidsgrupper: 
 
Innspill fra FAU for rutiner Kommunikasjon 

skole-hjem: Plan er ferdigstilt og sendes rektor. 

 

Spisesituasjonen er tatt videre til rektor og blir 

satt i system fra høsten. U-trinnet skal 

oppfordres til å ha med matpakke igjen.  

Kan man lage noe på skolen? Kantine får man 

ikke til av ”fysiske” begrensninger i skolebygg. 

Det er veldig strenge krav til å lage varm mat.  

 

Temaer på foreldremøter: Forslag til  rutiner for 

foreldremøte og temaer er ferdigstilt og sendes 

rektor.  

 
 
FÁU leder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU leder 

 

6 Eventuelt 

-  Info om 17. mai fra 3. trinn: 

 - Arrangement på skole fra kl 15-17. Det blir 

leker og café ute, café inne hvis det er dårlig 

vær. Lotteri som i fjor.  
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Har fått Vipps. 

FAU oppfordrer alle til å komme på 

skolearrangementet. 

 

- Info fra 9. trinn vedr. konsert i april: 

Veldig vellykkete opptredener, men det 

var dessverre litt få foreldre som møtte 

opp, mye barn. Kan prisen ha hatt noe å 

si? Bør ha mer og tidligere  

markedsføring, fikk e-post en uke før. Ha 

mer plakater rundt i bydelen? Være tidlig 

ute med info og plakater.  

 

- AKS: Det er usikkerhet hos voksne ang 

flytting, de håper alt er i orden til oppstart 1. 

august. De var med på brannteknisk runde. 

Det kommer ny foreldreundersøkelse til 

høsten, de trenger hjelp fra FAU til det. Prøve 

å få større svarprosent. Kan man ha en PC 

tilgjengelig på AKS for å svare? 

 

- FAU ønsker å  arrangere storforeldremøte 

til høsten om nettvett og sosiale medier. 

Det bør være etter høstferien, kanskje 

slutten av oktober. 

Kan man ha en temauke med samme 

tema på skolen? Bodil kjenner til et 

teaterstykke for u-trinnet, voksne og barn. 

Bodil sjekker teaterstykke. Ingvil sjekker 

med Redd Barna om opplegg, har vært i 

kontakt med dem tidligere. Kan ev. sjekke 

andre også. 
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Oppfølgingssaker fra tidligere FAU-møter – Saker som er aktuelt å jobbe videre 
med: 

Møte Saksinnhold Oppfølging/ 
ansvarlig 

Frist 

    

 Kulturforum på Bjølsen. Et viktig tiltak for 
elever ved Bjølsen. Det er behov for at 
foreldre engasjerer seg. Ta kontakt med 
Jon Zickfeldt for mer informasjon: 
jonz@mac.com 

.  

  
Samarbeid med Nordpolen, Sagene og 
Lilleborg er så vidt igangsatt- skal dette 
videreføres bl. annet? 

  

 Grønne milder . Frist 1.feb. Sees på til 
høsten 2017 

  

 Rutiner for sammenslåing av klasser 
FAU lager et skriv med erfaringer omkring 
sammenslåing til info for fremtidige som vil 
oppleve dette. 
Innspill: 
FAU anbefaler at både FAU-rep og 
klassekontakt innkalles til drøftingsmøter 
med ledelse, god varsel ved innkalling og 
påminnelse om taushetsplikt!!  

  

    

 
 
AKTUELLE LENKER: 
Foreldreutvalget for grunnskolen  
Bjølsen skoles hjemmesider  
Utdanningsetaten 
Ung Metro og Fritidsklubber 
 
TIPS til lån av lokaler: 1.etasje i Drøbaksgata 1, eies av Boligbygg og driftes av 
bomiljøvaktene. 

http://www.fug.no/
https://bjolsen.osloskolen.no/
https://www.oslo.kommune.no/politikk-og-administrasjon/etater-og-foretak/utdanningsetaten/
https://www.oslo.kommune.no/natur-kultur-og-fritid/fritidsklubber/#!c|district_1668

